

《单词百科:fostered是什么意思?fostered怎么发音?fostered的解释和用法》

英语单词fostered是什么意思?fostered怎么读?fostered怎么发音?简答网为您整理了fostered的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



fostered怎么读

fostered的读音:[' f ɒ st ə d]

fostered的意思

1、v.培养，促进(foster的过去式和过去分词);收养，养育;

fostered的相关词组

- 1、 foster parents 养父母;
- 2、 foster parent 养父母;

- 3、foster mother 养母;
- 4、foster home 抚养孤儿的家庭;
- 5、foster father 养父;
- 6、foster child 养子, 养女;
- 7、foster care 看护;
- 8、foster brother 同奶兄弟;
- 9、John Foster Dulles 约翰福斯特杜勒斯

fostered的近义词

- 1、**encourage** v.鼓励;使有希望;劝说;促进;
- 2、**nurse** n.护士, 看护;奶妈, 保姆, 阿妈, 保育员;保护人, 培养者, 养成所, 发祥地;[植]保护树, [虫]保护虫, 保育虫, [动]世代交替的无性期的个体;
- 3、**protect** v.保护;贸易保护;投保;

fostered的反义词

- 1、**combat** n.战斗, 斗争;
- 2、**oppose** v.反对;与...角逐;
- 3、**resist** v.反对;抵制;忍住;经得起;

fostered的双语例句

- 1、Breed is fostered with cent individual plant, organization or asepsis sows.
繁殖用分株.组织培养或无菌播种.
- 2、Mr. Denby says his entrepreneurial spirit was fostered by Berkeley's curriculum.
邓比说,他的创业精神源自于自己在伯克利上的课程.
- 3、Airline deregulation, for example, initially fostered increased competition that

lowered the cost of flying.

例如, 撤销对航空部门的调控在开始阶段促进了竞争,从而降低了飞行成本.

4、Its cash crisis has been fostered by declining property values.

地产贬值引发了现金危机。

5、The development of the environmental protection industry has been fostered.

——扶植环境保护产业的发展.

6、Urbanization has fostered the specialties of market gardening and truck farming.

城市化造就了商品蔬菜种植业以及商品蔬菜农场等专业分工.

7、A large team of qualified S & T professionals has been fostered.

二是形成了宏大的科学技术队伍.

8、We fostered the little girl while her mother was in hospital.

这小姑娘的母亲住院时,我们领养了她.

9、It was fostered by the demands of creditors and the impossibility of holding up many more.

债权人催着要钱,又不可能再往下拖了,于是就有了这个念头.

10、Face-to-face meetings have always fostered trust and clearer communication.

面对面的会议,总是有助于增强信任,同时传达意思更清晰.

11、Mr Wen has always delighted in an officially fostered man-of-the-people image.

温一直乐于在公众面前塑造一副亲民的形象.

12、Jose Mourinho's comments and attacks on Arsene Wenger have also fostered this.

穆里尼奥也成为了评论和批评温格的倡导者.

13、The old birds or the fostered young would gain an advantage.

老鸟和被抚育的小鸟,都会得到利益.

14、 Humanization is to have a person fostered in all-round way .

“ 以人为本 ” 就是以人的 全面 发展为本.

15、 We fostered the young girl while her mother was in hospital.

那女孩子的母亲住院时,我们照管那孩子.

以上是简答网为您整理的fostered怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于foster

ed的用法、fostered的释义、f

ostered的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/fostered>

